



Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

Date: August 02, 2023
Ref: IHC/SBS-LB/372/2023

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

التاريخ: 02 أغسطس 2023
المراجع: IHC/SBS-LB/372/2023

Sub: Disclosure of an Acquisition of Stake in Modon Properties PJSC

الموضوع: الإفصاح عن استحواذ على حصة في شركة مُدن العقارية ش.م.ع

We write to inform you that **IHC Capital Holding LLC**, a subsidiary of International Holding Company PJSC, has signed a definitive agreement to acquire a 49% stake in **Modon Properties PJSC**.

نحيطكم علماً بأن شركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م، وهي شركة تابعة للشركة العالمية القابضة ش.م.ع، قد وقعت اتفاقية نهائية للاستحواذ على حصة 49% في شركة مُدن العقارية ش.م.ع.

The transaction to take place subject to completing all required procedures and obtaining all necessary regulatory approvals.

يعتبر الاستحواذ المذكور سارياً بعد الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة واستكمال كافة الإجراءات المطلوبة.

Modon Properties is a project manager and developer of mixed-use real estate developments in Abu Dhabi, building vibrant and sustainable communities. Principal activities consist of developing and managing integrated urban and commercial projects in accordance with the urban priorities of the Emirate.

تعمل شركة مُدن العقارية كمدير مشروع ومطور لمشاريع عقارية متعددة الاستخدامات في إمارة أبوظبي، حيث تسعى جاهدة لبناء مجتمعات نابضة بالحياة ومستدامة. تركز الشركة على تطوير وإدارة المشاريع العمرانية والتجارية المتكاملة، بمراعاة الأولويات الحضرية المحددة للإمارة.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،




سيد بصير شعيب - العضو المنتدب
Syed Basar Shueb – Managing Director

Copy to:
Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى:
هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

ف.ع.